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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:351 Kontroll av svenska djurparker

Den svenska djurskyddslagstiftningen är tydlig: Djur ska behandlas väl och 
skyddas mot onödigt lidande och sjukdom.

Att djurskyddsreglerna efterlevs är framför allt viktigt för djurvälfärden men 
också för att upprätthålla allmänhetens förtroende för svensk djurhållning. Här 
spelar länsstyrelsen en central roll som ansvarig kontrollmyndighet.

Vid den informationsinhämtning gällande djurparker som genomfördes under 
miljö- och jordbruksutskottets sammanträde den 14 februari framkom det att 
det inte finns något tydligt kontrollspann för svenska djurparker. Enligt 
Länsstyrelsen i Västra Götaland ser det väldigt olika ut runt om i landet. Vidare 
framkom det att det inte är ovanligt att djurparkerna endast får besök från 
kontrollmyndigheten vart femte till vart tionde år.

Baserat på de senaste årens skandaler kopplat till svenska djurparker borde de 
rimligtvis kontrolleras mer frekvent. Detta för att kunna uppmärksamma och 
åtgärda brister i tid innan det medför en risk för djur, personal eller besökare.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren är därför: 

 

Planerar ministern och regeringen att genomföra en förändring av 
riskklassificeringsmodellen för att komma till rätta med det glesa 
kontrollintervallet?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-16
Besvaras senast
2023-02-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


